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Zápis ze schůze členů 7. 10. 2011 

Místo konání: Bubáček, Nové Strašecí 
Datum a čas: 7. 10. 2011 od 19:00 hod 
Přítomní senioři: 
  1. Pavel Novák 
  2. František Kindl 
  3. Stanislav Novotný  
  4. Jiří Zelenka 
  5. Dana Zelenková 
  6. Martin Jirkovský 
  7. František Ulman (přišel během diskuze k  5. Bodu Louštín) 
  8. Michal Laža 
  9. Martin Petráček 
10. Ondřej Hotský 
11. Radek Zazvonil 
12. Pavel Frolík 
13. Martin Valeš 
14. Křivonet o.s. 
15. Miroslav Vachek 
16. Lukáš Prošek 
 
Schůzi zahájila předsedkyně sdružení. Konstatovala, že schůze členů je usnášení schopná, 
protože se dostavilo 15 z celkového počtu 21 seniorů. 

 
1. Volba zapisovatele 

Jako zapisovatel byla navržena Radana Vurbsová 

15 seniorů bylo pro, návrh byl přijat. 

 

2. Schválení programu  

– Členské otázky – seniorové 
– Konektivita  

– Louštín 

– Kulturní akce 

– Různé  

15 seniorů bylo pro, návrh byl přijat. 
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3. Členské otázky – seniorové 

Bylo navrženo prodloužení seniorského statusu o 1 rok Lukáši Proškovi 
15 seniorů bylo pro, návrh byl přijat. 

Seniorský status prodloužen do 6. 10. 2012 

 

4. Konektivita 

Bylo navrženo vypovězení konektivity od společnosti ha‐vel internet s.r.o. 
k 1. listopadu 2011. 
 15 seniorů bylo pro, návrh byl přijat. 

 

Bylo navrženo pronajmutí optického vlákna od SITELu. 

15 seniorů bylo pro, návrh byl přijat. 

 

Byl navržen vstup do NFX. 

14 seniorů bylo pro, 1 se zdržel, návrh byl přijat. 

 

Úkoly byla pověřena Dana Zelenková 

 

5. Louštín 
 

Dostavil se František Ulman, nyní přítomno 16 seniorů. 

 

Schůze členů byla seznámena se záměrem umístit antény na vysílači Louštín. Rada 

sdružení bude i nadále jednat o tomto záměru, přičemž vezme v potaz i možné al‐

ternativy. 

 

6. Kulturní akce 

 

Hlasovalo se o možnosti konání kulturních akcí. Tyto kulturní akce budou v kompe‐

tenci rady sdružení. 

15 seniorů bylo pro, 1 byl proti, návrh byl přijat. 

 

7. Různé  

 

Proběhla diskuze na téma záložní zdroje a na téma budoucnost sdružení. 

 

 

 
Zápis vyhotovila dne 11. 10. 2011 

        Radana Vurbsová 


